
Zápis č. 13/ 2007  ze zasedání obecního zastupitelstva Veliké Vsi ze dne 5. 9. 
2007 

  

Přítomni: Ing. Hanykýř V., Špeta J., Maierová H., Jistebnický S., Svobodová M.,  

                Surovec M., Ing. Černíková J. 

 Hosté:  p. Čuchal, pí. Milatová 

 Ověřovatelé zápisu: Jistebnický S., Surovec M. 

  

 Program: 

Kontrola zápisu č. 12 ze dne 27. 6. 2007 

1.     Termín osazení věžních hodin bude prodloužen z důvodu závady na 
elektroinstalaci. 

     2.  Aktivní podpora Spolku Dolní povltaví proti realizaci velkoplošného 
letiště (Ruzyně II.) v Aero Vodochody nadále trvá, ale OZ zatím   neuvažuje o 
vstupu do tohoto spolku. 

     3.  OZ projednala žádost pí. Francové ohledně prohloubení strouhy u domu.  
OZ nedoporučuje prohloubení této strouhy, protože hrozí nebezpečí zamrznutí 
rozvodu vody v zimních měsících. 

  

OZ informuje: 

4.     OZ odsouhlasilo umístění dopravní značky „Měření rychlosti radarem“. 
Pan starosta zajistí podmínky umístění této značky. 

          5.   OZ pověřilo p. Kněže k instalaci osvětlení (čidla) do prostoru ČOV. 

     6.  OZ odsouhlasilo nabídku p. Cibulky z Předboje na opravu terasy před 
místním obchodem. 

     7. Obec uhradila fakturu ve výši Kč 17.612,- za opravu střechy a  fakturu ve 
výši Kč 18.326,- za vyčištění žlabů, nabarvení  svodů, úžlabí, oplechování tří 
komínů a dvou vikýřů na budově bývalé školy. Dále obec uhradila fakturu ve 



výši Kč 19. 467,- na opravu vodovodu a kanalizace ve školním bytě, dále fakturu 
ve výši Kč 14. 903,- za opravu místního rozhlasu. 

      8. Dne 20. 8. 2007 proběhlo jednání Zemědělské vodohospodářské správy 
Mladá Boleslav s vlastníky okolních pozemků ohledně čištění korycanské 
strouhy. 

       9. Dne 2. 10. 2007 od 14.00 hod. proběhne v Brandýse n./Labem jednání 
obcí s dopravci ČSAD Střední Čechy. V této souvislosti žádáme občany o 
případné připomínky k jízdním řádům. 

      10. Klub krajských zastupitelů ČSSD žádá o zaslání návrhů na opravu a 
rekonstrukci komunikací III. třídy. 

      11. Oprava komunikace (u čekárny) po položení kanalizace v rámci záruční 
opravy proběhne během měsíce září – říjen 2007. 

      12. Vzhledem k tomu, že po položení kanalizačních přípojek nebylo vždy vše 
dáno po původního stavu, je třeba s firmou NOBI vyvolat řízení ohledně  těchto 
nedostatků, např. zasypání strouhy hlínou po kanal. přípojce – p. Surovec, u pí. 
ing. Černíkové chybí propust pod vjezdem apod. Současně žádáme občany o 
další připomínky. 

       13. OZ odsouhlasilo od 1/2008  platovou úpravu pí. Francové za rozšíření 
úklidu v obci (čekárna, okolí OÚ, před kostelem apod.) 

       14. V současné době se provádí veřejnoprávní kontrola na dotace na 
výstavbu kanalizace a ČOV v letech 2002-2005. 

 OZ bere na vědomí: 

15.     Smlouva o přechodném ubytování pracovníka PČR – obvodní odd. 
Odolena Voda pana Lukáše Chadimy. 

     16. OZ upozorňuje na dodržování nočního klidu v obci po 22.00 hod. V 
případě rušení nočního klidu mohou občané volat na l. 158 – PČR. 

      17. Pro velký zájem občanů bude v 37.  týdnu (10. - 16. 9.07) před OÚ 
umístěn velkokapacitní kontejner. 

  

 Příští veřejné zasedání se bude konat 3. 10. 2007 od 18.30 hod. 

  



Přečteno, skončeno  21.20 hod. 

 


